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RAPPORT 

SPØRREUNDERSØKELSE TIL REKREASJONSLØYPENE 
FOR SNØSCOOTER 

LIERNE KOMMUNE 



Innledning 

I perioden 11. august til 22. september 2020 ble det gjennomført en spørreundersøkelse vedrørende 

rekreasjonsløypene for snøscooterkjøring i Lierne. Undersøkelsen var annonsert i Linytt, på 

Facebook, og på kommunens hjemmesider. Undersøkelsen var nettbasert og anonym. 

Spørreundersøkelsen er en del av evalueringa av rekreasjonsløypene i kommunen, og gjelder for 

årene 2018, 2019, og 2020. 

 

Undersøkelsens oppbygging 

Første steg i spørreundersøkelsen spurte om hvilke(n) interessegruppe(r) som deltok. («I hvilken 

interessegruppe hører du til?») Her kunne innsender krysse av for flere enn et alternativ. 

Alternativene var:  

1. Bruker snøscooter til rekreasjonskjøring 

2. Bruker snøscooter til motorkross 

3. Bruker snøscooter som transportmiddel «fra A til B» 

4. Friluftsliv 

5. Hytte eier 

6. Fastboende 

7. Besøkende 

8. Annet (krever beskrivelse) 

Andre steg i undersøkelsen var å få svar på hvor fornøyd de var. Denne delen var delt opp i tre 

alternativ (Hvor førnøyd er du med rekreasjonsløypene i Lierne?):  

9. Fornøyd 

10. Nøytral 

11. Misfornøyd. 

Sistnevnte krevde en beskrivelse av årsaken til at man ikke var fornøyd. 

Tredje steg i undersøkelsen spurte om sikkerhet, «Har du opplevd rekreasjonsløypene som usikre?». 

Her var det tre alternativ: 

12. Nei 

13. Har ingen erfaring/ har ikke benyttt løypene 

14. Ja (denne kreve en redegjørelse av svaret) 

Fjerde steg spurte om støy; «Har du opplevd at rekreasjonsløypene har skapt uhensiktsmessig med 

STØY?». Alternativene var: 

15. Nei 

16. Har ingen erfaring/ har ikke benyttet løypene 

17. Ja(denne kreve en redegjørelse av svaret) 

Femte steg tok for seg temaet uro (forstyrrelser) og spurte: «Har du opplevd at rekreasjonsløypene 

har skapt uhensiktsmessig med URO?». Alternativene her var også: 

18. Nei 

19. Har ingen erfaring/ har ikke benyttt løypene 

20. Ja (denne kreve en redegjørelse av svaret) 



Resultat 

Interessegrupper. 

Totalt kom det inn 213 svar fordelt på interessegrupper som vist i figuren nedenfor. Viser til 

første steg i undersøkelsen. Her var henholdsvis Rekreasjonskjøring, Friluftsliv, Hytteeier og 

fastboende, de fire største interessegruppene. 

 

 

Figurtekst: Interessegrupper som er representert i spørreundersøkelsen. Antall for hver gruppe 

er angitt over søylene. Under «annet» var to grunneier og en vedhogst. 
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Fornøydhet (Hvor førnøyd er du med rekreasjonsløypene i Lierne?) 

Totalt var 176 av 213 fornøyde med rekreasjonsløypene. 29 var nøytrale og 8 var misfornøyde. Se 

figur nedenfor. 

 

De som var misfornøyde anga følgende årsaker (svarene er forenklet): 

1. Er motstander til rekreasjonskjøring med snøscooter, da det fører til mer utslipp og 

belastning på naturen 

2. Ønsker mer kontroll, da det i dag ikke oppleves som det er noen kontroll eller styring 

3. Ønsker at løypene «samhandler» mer ned andre interesser: isfiske/ fiskeplasser. 

4. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro 

5. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro, samt at folk kjører over eiendommer (innmark) 

der de ikke har tillatelse. 

6. Dårlig trasevalg noen steder 

7. Har ikke fått tilknytning fra hytta 

8. Mener at rekreasjon og motorferdsel i utmark ikke hører sammen, da det fører til støy og 

uro, samt mer utslipp. 

 

Sikkerhet (Har du opplevd løypene som usikre?) 

190 av 213 svarte at de opplevde løypene som sikre. 16 stk hadde ingen erfaring/hadde ikke 

benytta løypene, og 7 svarte at de hadde opplevd løypene som usikre. Se figur nedenfor. 
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De som svarte at de hadde opplevd løypene som usikre anga følgende årsaker:  

1. For smale løyper 

2. For smale løyper 

3. For langt mellom stikkene når det er dårlig vær, og bedre kontroll av isene 

4. Trassen opp til toppen til Gasterfjellet er for bratt 

5. Forlangt mellom stikkene, særlig i skogområdene 

6. Dårlig is over grøfter og bekker 

7. (manglet årsak) 

 

Støy (Har du opplevd at rekreasjonsløypene har skapt uhensiktsmessig med STØY?) 

På dette spørsmålet svarte 204 av 213 at løypene ikke lagde for mye støy, 2 stk hadde ingen 

erfaring/hadde ikke benytta løypene, 7 at de syntes løypene lagde for mye støy. Se figur under. 
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De (7) som mente løypene lagde for mye støy begrunnet det med følgende: 

1. Er motstander til rekreasjonskjøring med snøscooter, da det fører til mer utslipp og 

belastning på naturen 

2. Ønsker mer kontroll, da det i dag ikke oppleves som det er noen kontroll eller styring 

3. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro 

4. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro 

5. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro, samt at folk kjører over andres 

eiendommer  

6. Mener at rekreasjon og motorferdsel i utmark ikke hører sammen, da det fører til støy og 

uro, samt mer utslipp 

7. Ikke legg løypene for nære hyttefelt, med mindre hytteeierne selv vil det. 

 

Uro (Har du opplevd at rekreasjonsløypene har skapt uhensiktsmessig med URO?) 

205 svar av 213 mente at snøscooterløypene ikke skapte for mye uro(forstyrrelser), 3 stk. hadde 

ingen erfaring/hadde ikke benytta løypene, og 4 svarte ja på at løypene skapte for mye uro. 
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De som mente at løypene skapte for mye uro, begrunnet dette med følgende:  

1. Er motstander til rekreasjonskjøring med snøscooter, da det fører til mer utslipp og 

belastning på naturen 

2. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro 

3. Er nabo med ei løype som skaper støy og uro, samt at folk kjører over andres 

eiendommer  

4. Ikke legg løypene for nære hyttefelt, med mindre hytteeierne selv vil det. 

 

Det var 155 som krysset av på benytter snøscooteren til rekreasjonskjøring De svarte slik: 

  
Denne gruppen hadde ikke opplevd at rekreasjonsløypene skapte for mye støy og uro. 
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De 131 som valgte friluftsliv svarte slik: 
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100 stk krysset av på Hytteeier. De svarte slik: 
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99 stk krysset av på Fastboende, og svarte slik: 
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Vurderinger. 

Denne spørreundersøkelsen fikk ut fra forventningene god deltakelse. Sammenliknet med forrige 

spørreundersøkelse som fikk kun 49 svar, er dette oppløftende. 

Det er positivt at flere en kun snøscooterinteresserte har svart. Både friluftslivsinteresserte, 

hytteeiere og fastboende er brukbart representert. Her må det presiseres at brukergruppesvarene 

kunne kombineres med flere interessefelt. 

Undersøkelsen viser at flesteparten er fornøyde med dagens løyper, at de oppleves som trygge og 

ikke skaper for mye bryderi med støy og forstyrrelser. Når det er sagt kommer det frem at løypene på 

noen punkt kan forberedes. Her nevnes bredere løyper og hyppigere merking som gjengangere. 

Spørreundersøkelsen har gitt mulighet til å komme med konstruktiv kritikk og ros. I alt var det 90 av 

svarene som inneholdt slike innspill (inkl. merknader til sikkerhet, støy og uro). Det er forsøkt å 

kategorisere disse innspillene, og gjengi dem i ordskyen nedenfor: 

 

 

 

 

 

 

 

 



Vedlegg, Innspill: 

(hver rad representerer et innspill) 

Fiskeløypene kunne også vært rekreasjonsløyper. 

Hei!  
1. Opplever det som noe urimelig at noen må kjøpe fiskekort for å kunne kjøre på tilhørende 
fiskeløyper, for så å komme til rekreasjonsløypene. 
Dette gjelder noen få i det store og hele, og da mener jeg det er uheldig og dårlig løsning som blir 
gjeldende for noen og ikke alle og enhver som bruker scooter som fremkomstmiddel. 
Mener det burde vært en type løyper, og priser diffrensiert likt for alle brukere. 
Fiskekort kan selges på nomalt vis uansett. 
2. Erfarer alt for ofte at utsalgsstedene som selger fiskekort har liten el ingen kunnskap/kontroll over 
hvilke områder kortene faktisk gjelder. Spesielt for den nordlige delen av kommunen, Kvelia og 
Tunnsjøen. 
Her kunne man hevet kunnskapsnivået mye, og service vil bli betraktelig bedre for sluttbruker. 

Veldig viktig at regler og hensyn, tas i forbindelse med skiløyper. Gjelder forøvrig skuter og skiløper. 
Her er det forbedringspotensial. Tror nok at en del skiløpere eller skeptikere er motstandere pga. 
Uvitenhet og at skuter er noe nytt. 

Rekreasjonsløypa kan brukes på flere vis, og hvis man sladder den litt oftere legger man bedre til 
rette for skigåere eller hundesledekjørere også. 

-Høy pris løypebevis 
Flere i familien blir dyrt. 
- Økt bredde på løyper hvis det er mulig, på smale spor 

Ønsker at sesongkort/ årskort kunne ha bli registrert pr. scooter, ikke pr pers. 

Senk prisene på rekreasjonsløypebevisene og ordne noen type for familiekort! Tru flere kjøper om 
prisene senkes. 

Litt dyrt årskort 

Skulle vært mulig å legge om på løypene når det er dårlig is på vanna. Legge den i kanten på vannet 
slik at man kan kjøre selv om isen er dårlig, mye snø i vinter men dårlig is gjorde at man ikke fikk kjørt 
særlig skuter dessverre. 

Man hadde fått lengere sesong hvis man hadde lagt traseen i terreng og ikke der den er lagt på vann 
som i dag. 

Kanskje vært lurt og hatt et alternativ på løyper utenom sjøer, da det har vært noe utfordring med for 
dårlig is. 

Fint om mer av løypenettet ble lagt på land for å være mindre avhengig av isforholdene for å kunne 
holde løypene åpne. 
Det er også behov for litt bredere løyper i enkelte skogspartier så det blir mulig å møte motgående 
scootere. 

Alt for mange løyper går over vann. Når ikke det er is så blir sesongen kort 

Noe dårlig trasevalg noen steder 

Løypene bør i større grad gå innom flere fiskevann- det tror jeg vil ha positive ringvirkninger både for 
oss og vanna/fiskestammer 

Støy: det høres godt når 20-30 stk samtidig kjører forbi gården. Ble mindre av det når grensa ble stengt. 
Synes det er passende med trafikk som det er nå, og det vi har sett er det fin oppførsel langs 
løypene. Men blir det en vesentlig økning av trafikkmengden, vil det for mange bli irriterende, og føre 
til både "uro" og mer støy. Når snøforhold tilsier det, kunne fiske-løyper vært åpen lengre, hvis 
reinflyttinga er unnagjort vel og merke. 

Bruker løypenettet på ski for å lettere komme inn fjellområder samt kjøre hundeslede. Jeg skulle ønske at 
det kunne delåpnes mer. Slik at områder uten de store sjøer kan brukes tross 
usikker is på de store sjøene. Mange flotte deler av løypene blir rammet av de store sjøan! 



Skulle det gå att öpnna lederna tidigare än i januari om det finns snö så att det räcker? Säsongen blir 
så kort. 

Åpne løypene etter føret og ikke en fast dato 

Dato for stenging av løyper bør være flyttbar på kort varsel. Det pga. når vi får slike vintre som i år der 
mange løyper ikke ble åpnet før langt ut i sesongen, så burde vi kunne ha løyper som er snødekte 
åpne lengre enn til 5.mai. Kunne hatt en del løyper/delstrekninger åpne hele mai i år f.eks. 

Mer overvåking og slå hardere ned på all ulovlig kjøring. Pr nå oppleves det ikke som om det er 
kontroll eller styring. 

Er fornøyd med løypene som de er men det må utføres kontroller for å unngå unødig hastighet av 
enkelte brukere. 

Sikkerhet: For langt mellom stikkene når det er dårlig vær. Bedre kontroll med isene der det er løyper. 

Det kunne kanskje vært aktuelt å forlenge løypa som går til Kviltjønna vest for Ågård, videre opp til 
Holmtjønna. 

Det trengs flere tilkoblingsløyper. 

Fortsett som i dag. Må være lett å få tilknytnings løype 

Lag flere løyper og kanskje en led ifra Stugguvatnet over til Gunnarvatnett 

Skulle vært andre/flere trasèer 

Missfornøyd: Har ikke fått påkjøring nært hytta. Løyperne er bra, men bruker dem ikke fordi det er langt til 
påkjøring fra hytta! Men folk er flinke til å 
hålle seig til reglene! 

Det bør bli en allmenn regel om at hytteeier med under 500 meter til isfiske/ rekreasjonsløype kan 
kjøre ut til løypa. Fauske kommune praktiserte dette for hyttene i Sulitjelma, så det må finnes en 
åpning i forskriftene. Er svært lite anvendbart når løypa er 390 meter fra hytta, og man i realiteten må 
gå til vei, kjøre bil til et startpunkt og så passere egen hytte etter å ha kjørt 700 meter. Spesielt når 
scooter står ved hytte og kun kan brukes ifm. vedkjøring. 

Enklere for hytter og koble seg på rekreasjonløypene.. 

Er fornøyd med selve løypenettet. Dette med tilkoblingsløyper bør gjøres enklere og lempes på 
kriterier for innvilgelse. Vi bor sprett i en stor kommune og enkelte blir ufordelaktig ikke kvalifisert for 
tilknytning. Dette er uheldig, da flere er grunneiere også. Og kan dermed indre sin tillatelse til selve 
løypen på sin eiendom. Noe som vil ramme alle. 

Viktig at de henger sammen og har mange muligheter for å komme innpå, slik at en ikke behøver å 
transportere scooter unødvendig. 
Viktig med god skilting/merking, spesielt mtp plutselig oppstått uvær. 

Kan være utfordrende med parkeringsmuligheter ved enkelte startpunkt på løypene. 
Bedre skilting der private løyper (eks godkjent kjøring til private hytter) svinger av fra 
rekreasjonsløypene, hvem sitt ansvar er det for god skilting i slike "veikryss". 

Ønsker større frihet til å kunne få kjøre fra hytta til rekreasjonsløypa. 

Det er trist at en villmarkskommune som Lierne bruker snøscooter og rekreasjonsløyper som 
hovedattraksjon i markedsføringen av kommunen. Dette bidrar til at stadig flere skaffer seg leketøyet 
snøscooter (i samme klasse som vannscooter, mange fritidsbåter osv.) – som gjennom hele kjeden, 
fra produksjon til bruk, bidrar til økte utslipp og økt belastning på natur og klima. Klimaendringene er 
dessverre noe vi må erkjenne, og vi har alle et ansvar for at også kommende generasjoner skal få 
levelige forhold – ikke bare i Lierne, men globalt. 
Snøscooterkjøring burde vært forbeholdt nyttekjøring for fastboende, under regulerte forhold, og ikke 
blitt sluppet løs for enhver hytteeier og besøkende. Rekreasjonsløypene burde aldri ha kommet. 

Preparering av skiløype etter avtale mellom hytteforening og idrettslaget/ Supert med nye løyper som 
fanger opp områder med flere folk (Holandsfjellet), samt at det har blitt en 
fin turrunde for mat/kaffe scooterprat/verksted som gagner bedriftene. Sandvika, Holand, Kvelia, 
Skjelbred 



Er veldig fornøyd med hele løypenettet. 
Hadde vært kjekt med noen gapahuker ved noen av disse fine fiskevann som finnes i lierne 
kommune. 

Gjerne bredere løyper 

Kunne gjerne hatt mer organisert slodding av løype. 

Jeg syns at scoret løpene kan ha fått litt breier som løpene er i Sverige da. 

Grunneier/ Jeg kan tenke meg at rekreasjonsløyper har større fokus/ samhandler med mere enn å bare 
kjøre scooter. Jeg mener gode fiskeplasser bør ha om ikke annet en blindveg inn til slike. Spesielt tenkt på 
de stedene løypa går på innsjø i uansett. Utløpet av Storelva på Laksjøen er et godt eksempel på 
en trivelig og bra fiskeplass på isen som blir brukt av oppsittere av folk i Sandvika. Her er d behov av 
en løype som kan skape mere inkluderende liv. Og en fornuftig bruk av scooteren som et transport 
redskap. Meget fornøyd med innsatsen og det som blir gjort. Jeg er imponert over hva dere har fått til. 
Forbedringsmulighet: 
-Lage mere alternativ trase på land for å slippe å plages på dårlige iser. 
-Lage små enkle fiskeløyper ut til gode fiskeplasser som på utløpet av Storelva på Laksjø fra 
rekreasjonsløyper, som et eksempel på et behov som finnes. Det er helt sikkert flere steder dette er 
aktuelt. Dette er etterspurt i dag. Da en typisk isfisker er dårlig til beins. 

Flere toppturer! 
Løysmundshaugen på Gasterfjellet ble jo tatt bort denne sesongen og det var svært synd. 
Litt trang/smal trasè noen plasser, kunne vært fjærnet litt kratt å trær, da kommer det mer snø i 
løypene også. 
Ellers veldig fornøyd:) 

Gjerne lag løypene litt bedre, så blir det enklere å trygger å møte andre førere og skigåere 

Bra løyper, men blir fort humpete på enkelte plasser gjennom skog og opp fjellet. 

Legge bedre til rette for bruk av fiskevann til fjells. 

En del steder bør det ryddes mere slik at sikkerhet og framkommelighet blir bedre ivaretatt. 
Snøscooter klubben gjør en meget god innsats forøvrig. 

Trenger bredere led på enkelte etapper, sånn at to scootere kan passere hverandre. Bedre slodding i 
uker/ dager med mye ferdsel fks vinterferie. 
Ellers superfornøyd! 

Sikkerhet: Enkelte steder er det for lang mellom stikkene. Særlig i skogsområde. 

Skogrydding Holand å Muru løypa, mere stikk på Holand fjelle.Fiskekort slag på,via scooterklubben 
med vipps.Mer kontroll om avgift er betalt.Gappahuker. Skilt med stedsnavn. 

Eneste jeg har å sette fingern på er at det kunne gjerne vært rettere/ bedre adkomst fra Sørli mot 
Nordli da det er en ganske krokete sti pr nå. 

Fine løyper men et unntak er siste kneika opp på Gasterfjellet. Du må ha kjørt endel så du vet 
hvordan du skal ta kneika.....vet hvorfor den må gå der....synd. Ellers er dere TOPPERS til å 
tilrettelegge for oss som bruker fjellet sommer som vinter ! TAKK! 

Gjerne litt bredere løyper i ulent terreng. Spesielt i løype over Eidesbrua i Nordli, samt opp mot 
Løvsjølia fra Sandsjøen. 

Innkjøp av flere løypeslodder som kan benyttes av brukere 

Viktig med god merking, tydelige skilt på hvor enn er og skal kjøre. 

Veldig bra at det finnes relativt mange tilkoblingsløyper. 
Forbedringsforslag: 
Gjøre løypene enda mer tilrettelagt for ferdsel (bredere løyper som jevnlig sloddes/tråkkes). 
Tydeligere merking enkelte steder (fast merking året rundt) 
Skilteprosjekt 

Behov for mye bedre merking/skilting i alle kryss, veivalg og lange strekninger. 
Oppdater Facebookside/hjemmeside oftere 



Er veldig godt fornøyd slik systemet er nå. 
Opplegget med løypene er helt perfekt, har kjørt en del i Sverige men løypene i Lierne er mye bedre 
så fortsett slik. 

Jeg kunne sikkert tenkt meg flere løyper for å komme fortere fram, men i det store og hele har det nye 
løypenettet forenklet fritiden (og gjort det er mulig å utnytte den mer effektivt). Altså meget fornøyd 
med rekreasjonsløypene! (Bor 100 m unna ei løype og opplever ikke noe mer støy eller uro enn før, 
heller mindre) 

Synes løypene er bra og det fungerer godt gjennom sesongen. 

Dette er noe av det mest positive som har skjedd i Lierne. Bare positivt 

Det jeg har opplevd tyder på seriøsitet i forvaltningen og små problemer. Fint å ha dette tilbudet i 
kommunen. 

Kjempefine løyper i områder man ikke nødvendigvis kunne sett ellers. Tipp topp folk som driver 
løypenettet. 

Fortsett med den gode jobben som blir gjort, i forhold til eksisterende og eventuelt nye løyper. Er et 
unikt tilbud for alle som besøker og bor i Lierne. 

Det er viktig at scooterløypene leder til gode fiskevann 
Det gjøres mye godt arbeid for å holde løypenettet brukervennlig 

Det er bra at det er mulig med rundtur i løypene 

Stor takk til alle som bruker fritid og tilrettelegger for at vi får så flotte rekreasjonsløypene. 

Flott tiltak som setter Lierne på kartet 

Et kjempetiltak som burde innføres i flere kommuner 

Jeg syns vi er privilegerte som kan få oppleve så mye fin natur i en så flott kommune. 
Syns lierne kommune og lierne snø scooterklubb gjør en fantastisk jobb. 
Meget fornøyd bruker. 

Noen bruker vel scootern for å spøle opp løypene, da blir det mye ujevnheter, vi bør tenke på den 
suverene jobben mange gjør med slodding av løyper. 

Meget bra løyper som alltid har vært godt preparert. 
Enkelt å koble seg inn på løype på sandsjøen. 
Hilsen fornøyd hyttebruker i lierne fra Steinkjer. 

De som har ansvar fol løypenettet gjør en fantastisk jobb! 

Flotte løyper 

Veldig fornøyd, og hadde ønsket de kunne utvides enda mere! 

Løypenettet er veldig fint og fungerer veldig fint. Kan ikke si at det er noen problemer med og ha et 
slikt løypenett så lenge alle fortsetter og bruke løypene fornuftig. Og holder kjøringen til løypene 
istedet for og kjøre på siden og utenfor løypene, synes så klart det er greit på riktig grunnlag 

Bare ros. Takk for innsatsen! 

Håper rekreasjosløypene fortsetter. Løypene fungere også som gode skiløyper som gjør det enklere 
å komme seg til ut i fjellet på ski 

Har hytte 100m fra rekreasjonsløypa som har mest trafikk, og har aldri opplevd støy eller uro. Derimot 
har jeg opplevd stor trivsel og glede av alle som bruker løypene. 

Jeg er nabo til (ANNONYMISERT), har skuterløype klin inntil hundegård med jakthunder, dere kan 
tenke hva slags underholdning dette med fører, et helsikkes leven. Gruer meg til vinteren, med ny 
idiotkjøring. Blir d ikke gjort noe med løypa, blir d lagt inn klage. Løypetrase går alt for nært bolighus, 
irriterende. Tendenser til akselrasjonsområde ut fra (ANNOMYMISERT). Blir for drøyt når d kjøres på privat 
innmark. Vinteren 2021 blir slike hendelser anmeldt. 

Folk kjører hvor de vil. Både fra campingplasser og hyttefelt. Ordner egne løyper og kjører over 
eiendommer der det ikke går løyper.  
Støy: Det er et stort trykk med trafikk i helgene, og løypene går for nært hus. Fartsgrenser blir overhodet 
ikke holdt. Dette gjelder særlig rundt Sandsjøen og Lierne Gjestegård.  



Uro: Det er mye trafikk fra Lierne Gjestegård, der det kjøres for fort, over andres eiendommer, og det i 
tillegg kjøres utenfor sesong. Legg løypa lenger unna folk sine hus. Det er veldig mye trafikk, som igjen 
skaper mye støy hver helg, 
vinterferiedag og påskeferie dag. Det passeres snøscooter fra Sandsjøen til Lierne Gjestegård rundt 
3-400 ganger på vanlige helger. 

Finner liten interesse, av å bruke løypene, slik de blir lagt ut nå. Hvorfor må man kjøre på islagte vann? 
Uholdbart! 

Lar meg provosere av de som til stadig skal kjøre der det ikke er lov. Synes løypene er et flott tiltak, 
men lovens lange arm burde slå mer ned på ulovlig kjøring i fjellet. Reindriften kjører som de vil i 
fjellet, selv om ikke det har vært en rein i området på flere år - de kjører for de de vil og kan, ikke fordi 
det er nødvendig næringskjøring. Bryr meg ikke om kjøring fra hus til hus i bygda eller at folk kjører til 
hyttene sine, men cross kjøring (idiotkjøring) i fjellsidene forstyrrer og ødelegger. 

Misfornøyd: Jeg synes ikke at rekreasjon og motorferdsel høres sammen. Motorferdsel i utmark bør 
begrenses til 
nødvendig næringsdrift.  
Støy: For min del forsvinner mye av verdien med rekreasjon med gjentatt motorstøy. Dette gjelder for 
eksempel Kvelifjellet. 
Jeg foreslår rett og slett at disse løypene avvikles. Dette først og fremst av mijøhensyn. Verden 
opplever en klimakrise av dimensjoner, og spesielt er Norge langt unna å oppfylle sine mål. La 
hensyn til miljø og natur gå foran smålige egoistiske hensyn til folk som heller vil leke seg enn å bruke 
kroppen til ekte rekreasjon. 

PÅ denne siden av grensen har vi fortsatt ikke et tilbud til de som ønsker å drive med frikjøring. Det 
bør undersøkes om det finnes grunneiere som er villige til å sette av et begrenset område til slik 
aktivitet. 

Åpne opp et område der man kan leke seg litt. 

Har for lite erfaring enda til å uttale meg. Kjøpe vår første scooter i januar og ifm covid 19 fikk vi ikke 
besøkt hytta. Det ble kun 2 scooter tura 

Sikkerhet: Traséen opp til toppen av Gasterfjellet. For bratt. 

Sikerhet: Dårlig is over grøfte å bekker 

Ikke legg løypene til område med hytter. 
Med mindre vi som hytteeiere kan kjøre av løypene. Det er ikke tillatt pr idag. 
Jeg får godkjent andre trasseer selv om rekreasjonsløypen går 500m fra hytta. 

 


